
Afdelingsbestyrelsesmøde, 8. januar 2024 

Deltagere: 

Kurt, Irene, Martina, Lone, Vibbe. 

Afbud: 

Ingen. 

Referat: 

I forbindelse med, at affald fremover skal sorteres i flere fraktioner, fik vi den 14/12 installeret i alt 

4 nye nedgravede affaldsbeholdere. Desværre har hele opstarten fået et meget kaotisk forløb, da 

tømningen er kommet helt ud af sync. Grunden hertil er bl.a. julehelligdagene samt nytåret, hvor 

der ikke hentes affald. Ligeledes det efterfølgende ekstreme vintervejr, hvor man af 

sikkerhedsmæssige hensyn har set sig nødsaget til at stoppe tømningen af beholdere i flere dage 

(force majeure). Desværre må vi også konstatere, at en del beboere samtidigt har udvist en direkte 

uhensigtsmæssig adfærd i forbindelse med overgangen til det nye setup.  

Enkelte beboere har beklaget sig over utilstrækkelig snerydning og glatførebekæmpelse. 

Bestyrelsen finder, at indsatsen jo er det muliges kunst, og at vi ikke kan have et beredskab, der 

uden problemer kan håndtere en 13-års hændelse. Sammenlignet med selv de store veje i 

omegnen, så er vores område jo ganske fremkommeligt.  

Det er påtalt overfor enkelte beboere, at det på ingen måde er acceptabelt at brænde store 

mængder nytårsfyrværkeri af uden at rydde op efter sig selv senest dagen efter. Det er altså ikke 

øvrige beboeres eller driftsteamets opgave. 

Aktiviteter: 

Fastelavn 11/2 2024 - samme setup som tidligere år. Invitationer er udsendt. 

En fest for de voksne beboere den 2/3 2024 - indhold og format blev aftalt i hovedtræk. Temaet 

bliver ”Back to the 80’s”. 

 

Næste møde: 5. februar 2024. 


